
Protokoll fört vid Hunnebostrands Samhällsförenings Årsmöte 2024-04-14 
 
Plats: Brune Backe 
 
Närvarande: Siv Trulsson, Carl-Johan Starck, Maire Lohr, Lena Höij, Christer Höij, Britt-Marie 
Knutsson, Jeanette Åberg, Kjell Andersson, Ingela Eriksson, Lars Fossum, Gunilla Bogren, 
Ronny Wikström, Ted Eriksson, Angelic Billskog, Bertil Billskog, Hans Andersson,             
Cecilia Galliher, Urban Gross och Anita Gross. 
 

1. Mötets öppnande. 
Urban öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Val av sekreterare, ordförande och justerare för mötet. 
Till sekreterare valdes Anita Gross, ordförande valdes Urban Gross och till justerare 
valdes Ted Eriksson. 
 

3. Mötets utlysande. 
Godkändes. 
 

4. Godkännande av dagordningen. 
Godkändes. 
 

5. Verksamhetsberättelsen. 
Urban läste upp verksamhetsberättelsen. Bifogas protokollet. 
 

6. Ekonomisk redovisning 
Siv gick igenom den ekonomiska redovisningen.  
 

7. Revisionsberättelse. 
Urban läste upp revisionsberättelsen skriven av Lars-Erik Knutsson för tiden 2023-01-
01—2023-12-31.  
 

8. Ansvarsfrihet för styrelsen. 
Efter genomgång av ekonomin och godkännande revisionsberättelse gavs styrelsen 
ansvarsfrihet. 
 

9. Fastställande av medlemsavgift. 
Beslöt att medlemsavgift ligger kvar som tidigare. 50 kr/person, 100 kr/familj, 150 
kr/företag. 
 

10. Val av styrelseledamöter och revisorer. 
 
Styrelse valda 1 år till 
Carl-Johan Starck ledamot 
Gunilla Bogren, ledamot 
Kjell Andersson, ledamot 
 



 
 
 
Ted Eriksson, valberedningen läste upp valberedningens förslag: 
 
 
Anita Gross,   ledamot (sekreterare)   omval 2 år 
Britt-Marie Knutsson,  ledamot     omval 2 år 
Siv Trulsson,   ledamot (kassör)    omval 2 år 
Urban Gross,   ledamot (ordförande)   omval 2 år 
Hans Andersson,  ledamot     omval 2 år 
Jeanette Åberg,  ledamot     omval 2 år 
Klas Mattsson,   ledamot     omval 2 år 
Marie Lohr,   ledamot     omval 2 år 
 
Nyval 
Lennart Andreasson  ledamot      nyval 1 år    
 
Avgående 
Lars-Erik Knutsson,  revisor    omval 1 år 
Lars Bergman,    revisor    omval 1 år 
Suppleantrevisor finns inte idag men kommer att rekryteras under året. 
 

 Valberedningens förslag godkändes 
 

11. Val av valberedning 
 
Ted Eriksson,   valberedning    omval 1 år 
Ronald Hagbert,  valberedning    omval 1 år 
 
Val av valberedning, godkändes. 
 
 

12. Övriga frågor som berör Samhällsföreningens verksamhet. 
 
- Christer Höij tog upp frågan om flytt av busshållplats. Kjell informerade om de 

många turerna kring flytt av vår busshållplats och att Samhällsföreningen driver 
frågan gentemot Sotenäs Kommun. 
 

- Ted tog upp frågan om att det borde finnas ett övergångsställe vid Campingen. 
Urban informerade om att det är Trafikverkets ansvar då platsen ligger utanför 
samhället. 
 

- Ronny Wikström tipsade om stenar som finns vid Tennisplan borde flyttas till 
Uddén. Samhällsföreningen kollar upp. 
 



- Bertil Billskog tog upp frågan om det finns någon plan kring cykelleder från 
Kungshamn till Bovallstrand. Urban informerade om att det finns en grundlista för 
utbyggnad av cykelleder men att den inte följs. 

- Ingela Eriksson tog upp frågan om att åtgärda krossade glas vid gamla mejeriet. 
Carl-Johan informerade om att han anmält ärendet till kommunen och att det 
mest akuta nu är åtgärdat.  Carl-Johan informerade om turerna kring mejeriet 
och gamla Kaprifolskolan. 
 

13. Avslutning 
Urban tackade alla närvarande för visat intresse och avslutade mötet. 
 
Vid protokollet 
 
 
Anita Gross 
Sekreterare       Justeras: 
 
 
Urban Gross       Ted Eriksson 
Ordförande       
 
 
Cecilia Galliher avgick på egen begäran ur styrelsen på årsmötet och vi vill tacka 
henne för hennes verkliga engagemang i styrelsen och vi hoppas att hon senare har 
möjligheter att återkomma till arbetet i vår styrelse när så är möjligt. Tack för denna 
tiden. 
 
Urban Gross 
 


